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Afgelopen zondag vond het festival Proeftuin Rotsoord plaats. Ondernemers, initiatiefnemers en vrijwilligers lieten 

zien hoe leuk Rotsoord is en kan worden. Rotsoordbrug - het bewonersinitiatief dat een extra wandelverbinding wil 

realiseren tussen Rivierenwijk en Rotsoord - organiseerde een Muzikale Oversteek door een veerpontje te laten varen 

over de Vaartsche Rijn. In het Trouw-artikel ‘Leuk, zo'n brug bedacht door Utrechters, maar is die te betalen?’ van 

afgelopen maandag is te lezen: “Bouwwethouder Paulus Jansen (SP) prijst het initiatief, maar hij vindt de 

Rotsoordbrug niet noodzakelijk. Omdat de stad snel groeit, zijn andere tunneltjes en bruggen dat wel. Als de 

crowdfunding slaagt, wil hij zeker meehelpen om de brug te realiseren, maar hij heeft ook nog wel kanttekeningen bij 

het ontwerp. Hij vreest ook dat de initiatiefnemers de kosten onderschatten.” Omdat de gemeente en de 

initiatiefnemers al geruime tijd samen optrekken en het college als doel heeft om Utrecht samen te maken, ruimbaan 

te geven aan initiatief en initiatieven goed te faciliteren, heeft de D66-fractie de volgende vragen: 

 

1. Wat is de stand van zaken in de gesprekken tussen het college en de initiatiefnemers? 

2. Heeft het college een helder kader ter beschikking gesteld waarmee de initiatiefnemers aan de slag kunnen, en 

hoe verhoudt de uitspraak van de wethouder in de krant zich hiertoe?  

3. Hoe ziet het college het vervolgproces nu voor zich, en welke rol ziet het college hierin voor zichzelf? 

4. Wat leren we van dit traject voor andere initiatieven? 

 
 


